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Abstract (en)
The structural unit (12) has two heating circuits that are provided for space heating and hot water generation, respectively, and housing components
(20-23) that are made from plastic e.g. polyphenylene sulphide. A plate heat exchanger (6) is provided for domestic water heating, where the
housing components form a conduit for the heat exchanger. The housing components are connected with one another based on connection pairs by
using a snap-on connection, where one of the housing components comprises an insertion housing.

Abstract (de)
Die Baueinheit (12) ist für eine Heizungsanlage mit zwei Heizkreisen, einem für die Raumheizung und einem für die Warmwasserbereitung
vorgesehen und weist mindestens ein aus Kunststoff bestehendes Gehäusebauteil (13, 18, 19) auf. Die Baueinheit (12) weist weiter ein
Pumpenaggregat (3), einen Wärmetauscher (6) für die Brauchwassererwörmung und weitere elektrische, mechanische und/oder hydraulische
Komponenten auf. Das Gehausebauteil weist vier Gehöusebauteile (20, 21, 22, 23) auf, die jeweils eine Leitungsführung zum Wärmetauscher (6)
bilden. Darüber hinaus weist das Gehäuse auch noch ein Pumpengehäusebauteil auf (Fig. 2).
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